
 

 

Besvarelse af spørgsmål 7 (L 138), som Folketingets Sundhedsud-

valg har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 17. 

april 2008. 
 

Spørgsmål 7: 
"Er ministeren opmærksom på, at der findes mange ældre stofbrugere, som ikke 

længere har nogle tilgængelige vener, og som derfor kun vil kunne medvirke i en 

behandling, hvis heroinen kan indtages på anden vis?" 

 

Svar: 
Ministeriet for Sundhed og Forebyggelse har fra Sundhedsstyrelsen indhentet føl-

gende udtalelse, hvortil jeg kan henholde mig: 

 

”Netop på baggrund af, at denne gruppe ikke længere har tilgængelige vener, vil 

behandling med inj. heroin derfor ikke være mulig. I stedet må anvendes oral sub-

stitutionsbehandling med buprenorphin eller metadon.” 
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